
Referat af Bestyrelsesmøde den 8. juni 2009 

Agenda:  
 

1) Beplantning på legepladserne 
2) Fodboldmål 
3) Forberedelse af generalforsamling 
4) Grillrist 
5) Fastsat dato for arbejdsdag 
6) Chikaner på stamvejen 
7) Diverse 

 
Tilstedeværende: Ellen Dall, Lars Thybo, Benny Kristensen, Bent Rasmussen og Jakob Johnsen 
(referent). Fraværende: Thomas Hvam 
 

Ad 1) Beplantning på legepladserne 
Bestyrelsen har igangsat at der skal plantes nogle læbælter og træer på den store legeplads. Vi har ac-
cepteret et tilbud på 2 x 12 meter læbælter i laurbær buske (100 buske i alt) til ca. kr. 25.000. Derud-
over har vi fået tilbud på 4 store kastanietræer til ca. kr. 10.000. 
 
Gartneren har ikke nået at plante bælterne og nu er det blevet for tørt til at plante. Læbælterne kommer 
derfor først i efteråret.  
 

Ad 2) Fodboldmål 
Fodboldmålene bliver flyttet rundt på konstant uden at bestyrelsen bliver orienteret. Dette er IKKE accep-
tabelt. Bestyrelsen er godt klar over at det kan medføre gener med vildfarne bolde, MEN det skal være 
muligt at spille fodbold i Stagebjergparken. 
 
Målene flyttes tilbage til højen hvor de umiddelbart er til mindst gene. Der SKAL målene blive stående 
fremadrettet, indtil der er taget stilling problemet på generalforsamlingen. Bestyrelsen fjerner de træer 
som står i vejen for at banen kan blive stor nok.  
 

Ad 3) Forberedelse af generalforsamling 
Generalforsamlingen bliver afholdt den 27. august klokken 19.00 i Forsamlingshuset. Benny og Ellen la-
ver regnskab inden den 15. Juli og fremsender dette til Søren Krab.   
 

Ad 4) Grillrist 
Lennart har tilbudt en grillrist i rustfrit stål på 130 cm i diameter. Bestyrelsen har valgt at takke pænt nej 
til tilbuddet, det var pænt af Lennart at tænke på grundejerforeningen. Bestyrelsen er generelt imod at 
der laves bålsteder og grillpladser, da der er problemer andre steder med bålsteder. Derudover er erfa-
ringen at det ikke bliver brugt.  
 

Ad 5) Dato for arbejdsdag 
Den årlige arbejdsdag bliver søndag den 27. september. Arbejdsdagen bliver planlagt på et senere tids-
punkt.  
 

Ad 6) Chikaner på stamvejen 
På arbejdsdagen skal vi have lavet 2 chikaner til stamvejen. Chikanerne bliver 2 blomsterkasser, som vi 
sætter reflekser på og laver noget beplantning i.  



 

Ad 7) Diverse 
Stor tak til Gunnar for fejning af alle vejene. Det giver en meget stor besparelse i budgettet at vi ikke 
skal betale for dette.  
 
Thybo får aftalt med gartneren at de holder græsset nede på højen.  
 
Til bestyrelsesaftenen bestiller Ellen mad, og Jakob køber drikkevarer og chips. Vi mødes klokken 18.30 
 
 
Næste bestyrelsesmøde er den 6. august klokken 19.30 hos Bent i nr. 90 


